
BORCI O SAMOPRISPEVKU

Racionalna poraba sredstev
V četrtek, 30. oktobra je potekala razširjena

seja obtinskega odbora ZZB NOV Ljubljana
Center, kjer so bili prisotni tudi delegati za
občinsko skupščino. V uvodni obrazložitvi je
Milan Gaspari nanizal priprave na spremem-
be družbenoekonomskih in tederalnih odno-
sov. To naj bi poživllo samoupravljanje in pri-
spevalo h krepitvl realnih ekonomskih kate-
gorij. Po končanem, zanimivem uvodnem delu
se Je razvila zelo živa razprava.

V Drugem delu je dr. Branko Vesel navzočim
osvežil spomin s staiišči prejšnjih dveh sej, na
katerih so razpravljali o programu IV. samopri-
spevka in poudaril, da se socialna, zdravstvena
in ekološka problematika ne more reševati
predvsem s samoprispevki občanov. Sredstva,
zbrana v te namene naj bodo samo vzpodbuda
in dopolnilo Pri vsem tem naj se spoštujejo
sistemske rešitve, kar do sedaj v praksi ni bilo
vedno upoštevano pri zaščiti okolja. Vse pre-
malo se v razpravo o samoprispevku vključuje-

ta predvsem najpomembnejša javna medija, ra-
dio in televizija.

Ljubljanski ekološki projekti se morajo vklju-
čiti v nacionalni program varstva okolja. Ob
tem je potrebno ugotoviti, kdo onesnažuje oko-
Ije, analizirati stanje, pa tudi spremeniti nekate-
ra določila. Raziskav o onesnaževanju za sedaj
ne plača onesnaževalec, pač pa družba, kar ni
prav. Ljudje morajo dobiti zagotovilo, da se bo
denar, zbran s samoprispevkom res namensko
in prsdvsem racionalno uporabil.

Na koncu pa so pdoblastili delegate borčev-
ske organizacije v družbenopolitičnem zboru,
da glasujejo za razpis referenduma za IV. sa-
moprispevek. Člani zveze borcev pa naj še na-
prej aktivno sodelujejo pri pojasnjevanju po-
membnosti te pozitivne odločitve za zaščito
življenjskega okolja v mestu in okolici Ljublja-
ne. Računajo na kar največjo osveščenost bor-
cev in njihovo udeležbo na referendumu, ne
glede na njihovo fizično kondicijo.
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